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متن پرسش

سلام علیکم: عرض ادب و تبریک به مناسبت فرا رسیدن ماه عزیز شعبان و میلاد ابا عبداالله الحسین

علیه السلام و برادر بزرگوارشون ابوالفضل العباس علیه السلام و امام الساجدین زین العابدین علیه

السلام. استاد عزیز نظر مبارکتون در مورد شخصیت و نگاه جناب آقای کامران غضنفری چیست!؟ کتاب

ایشون (راز قطعنامه) چیست!؟ و مقاله اخیر ایشون در مورد آقای حسن روحانی که مسائل بسیار

جنجالی رو مطرح کردند! لینک مقاله:

http://razeghatname.ir/media/2018/04/%D8%B1%D9%88%D8%AD%D8%A7%D9%8

DB%8C-3.pdf%6 بنظرتون اینطور نگاه ها در این برهه زمانی انقلاب چه جایگاهی دارند!؟ استاد در

صورت امکان اگر یک نگاهی به این مقاله بکنید و نظرتون رو بفرماد ممنون میشم. االله تعالی شما

رو حفظ کنند و توفیق بهترین اعمال و برکات رو تو این ماه عزیز نصیبتون کنند.

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده در جریان آن کتاب هستم. حقیقتاً ایشان انصاف را رعایت نکردهاند و

طوری آخرِ جنگ را ترسیم میکنند که ابداً با واقعیت، نمیخواند. آری! روحیهی لیبرالیته نگذاشت تا

ملت ما با ایثار تمام جنگ را ادامه دهند. ولی این مربوط به صرف آقای هاشمی نبود، همه مقصر

بودند. در مورد آن مقاله، کار بسیار بدتر است و عملاً آنچه روزنامهی هاآرتز اسرائیل میخواست، عمل

شددر حالیکه اولاً: آن آقا به عنوان نمایندهی آمریکا در مصاحبه شرکت کرده بود، هرچند که در پنهان

اسرائیلی باشد، ثانیاً: بالاخره آقای روحانی به عنوان یک دیپلمات باید حرفهایی میزد که از زیر زبان

دشمن، حرف میکشید. این دلیل همراهی با دشمن نیست. ثالثاً: آیا باید به سخنان یک روزنامهی

اسرائیلی اعتماد کرد؟! پس قضیهی «اذا جاءکم فاسق بنبأٍ فتبیّنوا» چه میشود؟ موفق باشید


